
Zápisnica zo zasadnutia Komisie mediálnej zo dňa 23.11. 2023 
 
Prítomní členovia komisie: Juraj Štekláč, Mikuláš Sliacky, Maroš Repík, Petra Ázacis, 
Online: Anka Hnátová, Pavol Jančovič 
Neprítomný (ospravedlnený): Lukáš Jurko  
Tajomník: Lucia Marcinátová 
Hostia: -  
 
Návrh programu 
0. Otvorenie zasadnutia a schválenie programu rokovania. 
1. Dúbravské noviny – pripravované číslo. 
2. Videotvorba a sociálne siete mestskej časti za november 
3. Návrh spolupráce s TVR - BSK 
4. Rôzne 
 
K bodu 0.: 
Predseda komisie privítal členov a otvoril rokovanie. Program zasadnutia bol preukázateľne 
schválený. 
 
Hlasovanie: 
Za: 6 
Proti: 0 
Zdržalo sa: 0 
 
 
K bodu 1.: Dúbravské noviny 
Členovia komisie debatovali o pripravovanom čísle Dúbravských novín. Ocenili servisný prínos 
článkov a tému čísla. 
„Páči sa mi, že sa Dúbravské noviny pravidelne venujú nejakej téme obšírnejšie, teraz sú to 
lekári,“ komentovala Petra Ázacis. „Je skvelé, že noviny reflektujú na témy, ktoré riešia 
obyvatelia na sociálnej sieti.“  
O téme zdravotného strediska a zdravotníctva hovoril aj Miky Sliacky, upozornil na nesúlad 
v tvrdeniach lekára Bratislavského samosprávneho kraja a zástupcu Zdravotného strediska 
Paracelsus.  
Členovia sa zhodli na tom, že je vhodné v téme zdravotníckych zariadení v mestskej časti 
pokračovať.  
Anka Hnátová ocenila, že sa noviny venujú aj téme recyklácie a životného prostredia. 
Maroš Repík vyzdvihol aktuálnosť novín pri informáciách o úmrtiach významných 
Dúbravčanov, upozornil na drobné technické nepresnosti, chýbajúce popisky pod fotografie. 
Zmenu na športových stranách hodnotili členovia komisie kladne. „Ani som nevedel, akých 
športovcov tu máme,“ hodnotil Miky Sliacky. 
 
Uznesenie: Komisia prediskutovala kvalitu Dúbravských novín a  pripravované číslo zobrala 
na vedomie. 
 
Hlasovanie: 



Za: 6 
Proti: 0 
Zdržalo sa: 0 
 
 
K bodu 2.: Videotvorba a sociálne siete mestskej časti 
Mediálna komisia debatovala o sledovanosti videí a príspevkov na sociálnej sieti. Maroš 
Repík sa venoval analýze príspevkov a technickým nedostatkom spracovaných 
videopríspekov. 
„Nie je mysliteľné, že redaktor spraví prebret v komentári a ani to nevystrihne, neopraví,“ 
komentoval Maroš Repík. „Používanie zrýchlených záberov pôsobí groteskne, najmä pri 
jubilantoch, starostovi a slávnostných udalostiach je to až dehonestujúce.“ 
Maroš Repík vybral podľa neho dobré videopríspevky – zastávka Alexyho či výsadba záhonov 
„Dobré je vytváranie premien – PRED a PO,“ dodal. 
Členovia komisie diskutovali aj o typografii a grafike vo videách, ktorá je skoro v každom 
príspevku iná a rušivých zvukoch, často nechaných ako „podmaz“. 
Člen komisie a poslanec Pavol Jančovič predstavil video natočené žiakmi SPŠE Karola Adlera.  
Členovia komisie diskutovali o technických nedostatkoch, moderátorských chybách, 
slovenčine či o poskladaní reportáže. Zhodli sa však na tom, že reportáž je kvalitnejšia než 
posledná žiacka, má elán, nadšenie a je lepšia než videoprodukcia mestskej časti. 
„Je fajn, že sú to študenti, je tam aj to nadšenie a to z príspevku cítiť,“ komentoval Juraj 
Štekláč.  
Členovia komisie sa zhodli na tom, že so zástupcom žiakov podiskutujú s cieľom skvalitnenia 
žiackej práce a ďalšej spolupráce. 
 
Uznesenie: Mediálna komisia vzala videotvorbu na vedomie a navrhuje tvorcom 
videopríspevkov komponovať príspevok tak, aby upútal hneď v prvých sekundách a v úvode 
bola aj nosnosť príspevku. Navrhuje tiež pozvať zástupcu študentov SPŠE Karola Adlera.  
 
Hlasovanie: 
Za: 6 
Proti: 0 
Zdržalo sa: 0 
 
K bodu 3. -  spolupráca s TVR - BSK:  
Členovia komisie diskutovali o návrhu TVR – 8 reportáží mesačne a relácii Na slovíčko.  
„O rozsahu spolupráce možno diskutovať, možno navýšiť reportáže a vynechať reláciu,“ 
komentoval Maroš Repík.  
„Myslím si, že takáto spolupráca je už niečo, čo treba brať vážne a spravodajskú TV 
prezentáciu Dúbravky to môže pozdvihnúť na úplne iný level,“ dodal Miky Sliacky. „Je to 
neporovnateľné a na normálnej úrovni.“ 
Juraj Štekláč komentoval, že TVR má ambíciu stať sa regionálnou televíziou celého kraja. 
Členovia sa zhodli, že spoluprácu s TVR treba rozvinúť. 
 



Uznesenie: Mediálna komisia  navrhuje uzavrieť spoluprácu s TVR za účelom zlepšenie 
kvality videotvorby mestskej časti Bratislava-Dúbravka. 
Hlasovanie: 
Za: 6 
Proti: 0 
Zdržalo sa: 0 
 
 
Rôzne: 
V bode Rôzne neprijali členovia komisie žiadne uznesenie. 
 
Záver:  
Predseda komisie poďakoval členom za účasť a ukončil rokovanie komisie. 
 
V Bratislave dňa 25.11. 2023 
 
Zapísala:             Overil: 
Mgr. Lucia Marcinátová            MUDr. Juraj Štekláč, PhD., MPH 
tajomníčka komisie            predseda komisie 
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